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無冷氣夜2021備忘 

 

1. 公司／機構的職員、學校的教職員及學生只要今年承諾「如室外氣溫低於攝氏 27 度，便不

開冷氣」，便可參與。 

2. 請將宣傳海報展示於當眼處，並向本會提供一至兩張照片予以紀錄。 

活動網頁 http://greensense.org.hk/noaircon亦有其他宣傳品可供下載。 

3. 師生／職員登記辦法：  

a) 在網上報名負責人可以以電郵及通告方式呼籲全體師生或公司職員在活動網頁作出

「個人參與」的承諾（進入個人登記網頁連結：https://bit.ly/noaircon21_reg_individual；

並選擇學校或公司名稱）。 

或  

b) 由內部統計參加人數負責人務必在10月5日（星期二）下午五時或之前連同以下方格內

的文字及展示海報之相片電郵至（ lessaircon@greensense.org.hk ）或以傳真

（30119577）交回，方便本會統計和在活動日發佈。 

參與學校／公司／屋苑名稱： 

參加師生／職員數目： 

全體師生／職員總數目： 

4. 學校也可以寫手冊、家長信、簡單便條或其他形式詢問家長是否參加 

5. 本會建議以百份之五十之師生或職員參加為目標，但這並非硬性指標。 

6. 提交參與人數及展示海報之相片後，本會將於活動日後一個月內以電郵發出活動電子證書一

張，以示嘉許。 

7. 如有查詢，歡迎致電 81004877 或 電郵lessaircon@greensense.org.hk。 

 

http://greensense.org.hk/noaircon


 

 

電話 Tel：8100 4877 電郵 Email：info@greensense.org.hk 

傳真 Fax：3011 9577  網頁Web：www.greensense.org.hk 

地址 Post：長沙灣郵政信箱 80710號 PO Box 454, Cheung Sha Wan Post Office 

 

Memo for No Air Con Night 2021 
 

1. Staff or Students pledge to turn off the air con when the outdoor temperature is lower than 

27°C.  

 

2. Please display promotional materials at conspicuous places and provide us one to two photos 

for reference. More promotional materials could be downloaded at 

http://greensense.org.hk/noaircon. 

 

3. Procedure for the staff and students to join:  

 

a) To fill in the online pledge form (https://bit.ly/noaircon21_reg_individual) and select the 

name of School/Organization, or 

  

b) To gather the number of participants pledged internally and inform us the result by returning 

the following reply slip and the photos of showing promotional display by email 

(lessaircon@greensense.org.hk) or fax (3011 9577) before 5th October (Tuesday). The 

participation rate will be announced as a whole on the event day. 

 

Name of Organization/ Building Participating: 

Number of Participants: 

Total Number of Organization: 

 

4. For schools, simple note attached in student handbooks or parent notice to announce the event is 

welcome.  

 

5. We suggest the target of participation rate is 50%. 

 

6. You will be awarded an e-certificate within one month after the event day if you have submitted 

the number of participant and photos of showing promotional display. 

 

7. Should you have any enquiries, please kindly call 8100 4877 or email to 

lessaircon@greensense.org.hk.  
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